
Kérdés 

Tisztelt Polgármester Úr! 

A kaposvári busszal közlekedők érdekében kérdezem: 

Az ez év szeptember 1-jén induló tanévkezdésre és a 680.000.000 Ft-os kormányzati 

támogatásra figyelemmel, mennyivel bővül a kaposvári helyi buszjáratok száma? 

Kérte-e az önkormányzati vállalatot, hogy a tanévkezdés előtt egyeztessen az érintettekkel és 

a lakossággal? 

Mely napon érhető el a lakók számára a 2021. szeptember 1. napjától érvényes 

menetrend? (A kérdésem benyújtása idején, miért csak az érvényes menetrend elérhető, 

amely nem teszi lehetővé a lakossági igények bejelentését?) 

Az önkormányzati vállalat adott-e tájékoztatást képviselőknek a menetrend változásról? 

Azzal a lakók elégedettek voltak-e?  

A járvány harmadik hulláma alatti járatcsökkentés módja és mértéke közfelháborodást váltott 

ki a lakosság körében. Sikerült-e végre kialakítani a megfelelő egyeztetési mechanizmust 

a közlekedésért felelős alpolgármester közreműködésével a kaposváriak, a vállalat 

vezetése között, annak érdekében, hogy a legszélesebb körben elégedettek lehessenek a 

busszal közlekedők? 

Várjuk megtisztelő válaszát. 

Kaposvár, 2021. augusztus 17. 

Köszönti: 

 

dr. Nadrai Norbert József 

                képviselő 


